



## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

---

### Boston Festival Orchestra

---

On Thursday, July 25<sup>th</sup> at 2:30 PM, South Cove Manor will host Alyssa Wang, the conductor of the Boston Festival Orchestra, along with Chinese piano virtuoso Ruoting Li for a very special concert for our residents and family members. The full Boston Festival Orchestra and Ms. Li will be performing on July 28<sup>th</sup> in Boston's Jordan Hall for a celebration of Chinese arts and culture!

Please consider joining us for the performance at South Cove Manor on July 25<sup>th</sup>, and consider supporting the Boston Festival Orchestra through their website by [clicking here](#).

---

### 波士頓節日管弦樂團

---

7月25日星期四下午2:30，中華頤養院邀請波士頓節日管弦樂團指揮王靜雯以及中國鋼琴演奏家李若婷為我們的院民和家人舉辦一場非常特別的音樂會。波士頓節慶管弦樂團和李女士將於7月28日在波士頓喬丹廳演出，慶祝中國藝術和文化！

請參加我們7月25日在中華頤養院舉行的演出，並考慮[點擊此處](#)透過他們的網站支援波士頓節日管弦樂團。

---

Options to support South Cove Manor

## 選擇支持中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form  
to mail a check](#)



Scan the QR code to send money with Zelle

South Cove Manor Nursing and Rehabilitation



### South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169  
(617) 423-0590

[www.SouthCoveManor.org](http://www.SouthCoveManor.org)  
[info@southcovemanor.org](mailto:info@southcovemanor.org)



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,  
please (Unsubscribing is not supported in previews).